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Together We Can | International President Brian Sheehan - Bing video 

Kjære Lions Venner 

Vi skal ikke se bakover men fremover er mantraet. Velger likevel å kaste et lite blikk bakover 

i August (viktig å ha med seg fortid også). 

Internasjonal President Brian Sheehan var på besøk i Norge. Noen av oss var heldige og 

hadde mulighet til å treffe ham. Et fyrverkeri av en person, inspirator og leder. Vil oppfordre 

alle til å følge ham på sosiale medier og på nett. Her kan det være inspirasjon og nye ideer å 

hente. 

Erna Solberg var også innom for å snakke om miljø. Hun holdt et meget godt foredrag om 

hva som blir gjort politisk. Men var tydelig på at organisasjoner som Lions er nødvendig for å 

nå de mål som settes i verden. 

Fagsamling ble avholdt på Gardermoen i helgen. Her ble ressurspersoner i distriktet 

oppdatert på siste nytt innenfor sine fagområder. Gjør nytte av dem rundt om i distriktet. De 

er der for å bistå dere, og deres klubber, med vekst og fremgang. 

September 

Så var det fremover. Presidenttreffet blir avholdt på Karmøy Park Inn til helgen. Navnet 

skjemmer ingen har jeg lært. Men ser at navnet kan missvise noen og enhver. 

Presidenttreffet er en møteplass for klubb- og medlemsutvikling. Sjelden har dette vært 

viktigere enn nå. Ber derfor instendig  om at dere sender noen fra klubben på det som 

kommer av sone, distrikts- og riksmøter fremover. Skal vi overleve som organisasjon må vi 

alle stille, og lære av hverandre. Hovedfokus i helgen blir revitalisering av klubber, 

opprettelse av nye og veien videre. Ser fremover 😊 Kort sagt GMA 

(Medlemskapsfokusering)  

Aktiviteter 

I sist månedsbrev henviste jeg til fler nasjonale og internasjonale prosjekter som ypperlige 

aktiviteter for klubbene. Attraktive prosjekter og godt klubbmiljø er viktig når vi nå vil 

revitalisere klubber, soner og distrikter. Vil derfor fremover prøve å få synliggjort noen 

fantasiske aktiviteter i vårt distrikt.  

 

 

https://www.bing.com/videos/search?q=brian+sheehan&docid=608046118315632714&mid=392DAB6CD0765BB1FFD6392DAB6CD0765BB1FFD6&view=detail&FORM=VIRE


Miljø i fokus 

Lions som organisasjon har miljø som et av sine 

hovedsatsningsområder. Her har klubbene mange 

muligheter til å profilere klubben, gjøre en forskjell og 

ikke minst verve medlemmer. Miljø og 

ungdomsaktivitet i ett 

De som trenger inspirasjon og bistand bør ta kontakt 

med Web klubben. Følg dem på sosiale medier! De har 

noe spennende på gang #etpadletakformiljøet #miljøkano 

De kan sørge for anskaffelser av riktig utstyr, informasjons- og opplæringsmateriell. 

 

Julekaravannen til Marijampole 

Et fantastisk bistandsprosjekt som mange etter 

hvert kjenner godt. En aktivitet hvor vi virkelig 

får kjenne på, og se til, at hjelpen når frem og 

settes pris på. 

Her er det mulig å verve nye medlemmer for 

deltakelse i prosjektet eller opprette Leo 

klubber på bakgrunn av ungdomsutvekslingen. Godt klubbmiljø via deltakelse og foredrag får 

en med på kjøpet 

Påmelding kommer ut i disse dager. Bare å melde på 😊 

Poenget er at vi i Lions har mange fantastiske aktiviteter. Som vi tidvis holder for oss selv. 

Synliggjør for og inviter inn potensielle nye medlemmer til disse. 

Her kan PR ansvarlig (Torleiv Ljones) og GST (Kjell Olav Skretting i distriktet hjelpe dere. Meld 

fra til dem om aktiviteter, legg ved litt informasjon og bilder. 

Nett og Sosiale medier er viktig i arbeidet fremover.   

Sammen kan vi utgjør en forskjell, sammen utgjør vi en forskjell.  

Sammen står vi sterkere! 

Må 2022-23 bli et fantastisk år. 

Mvh  

Jarle Rognstad 
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